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Dnia 13.3.2025r. 

Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół XIII 

XIII Sesja Rady Miejskiej w Tułowicach - 2024-2029 w dniu 14 lutego 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach 

Obrady rozpoczęto 14 lutego 2025 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:31 dnia 14 lutego 2025 r. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył XIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach, przypomniał, 

że jest to sesja zwołana na wniosek Burmistrza. Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie 

gminnym obrady są transmitowane na żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na 

stronie internetowej Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności 
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Wyniki głosowania 

OBECNY: 11, NIEOBECNY: 4 

Wyniki imienne: 

OBECNY (11) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

NIEOBECNY (4) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

Przewodniczący stwierdził kworum przy którym Rada Miejska może podejmować uchwały, 

następnie przywitał przybyłych oraz oglądających sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że propozycję porządku obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, odczytał jego zapisy. 

Brak wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2024 r. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym wysłany zgodnie ze 

statutem. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Miejskiej z dnia 19 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

NIEOBECNI (4) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym wysłany zgodnie ze 

statutem. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji w dniu 16 grudnia 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

NIEOBECNI (4) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sylwia Szklorz przedstawiła stanowisko 

członków Komisji, przedstawiając szczegóły sprawy. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

NIEOBECNI (4) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wyjaśniła, że wszystkie zmiany w budżecie są konsekwencją zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej i w związku z tym, że uległy zwiększeniu dochody bieżące, 

dochody majątkowe, wydatki bieżące i wydatki majątkowe, to konieczne jest wprowadzenie 

urealnienia kwot. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

NIEOBECNI (4) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2025 r. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przedstawiła poszczególne zmiany w paragrafach budżetu 

uzasadniając konieczność ich wprowadzenia. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Adam Pestka, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Agnieszka 

Zawadzka 

NIEOBECNI (4) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Anna Wojciuk-Nowak 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

     między Sesjami. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wymienił spotkania, w których wraz z Wiceprzewodniczącym 

uczestniczył. 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

Brak chętnych do przedstawienia złożonych interpelacji. 
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11. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala przedstawił zaproszenia, które wpłynęły do Rady. 

 

12. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z Radnych oczekuje na udzielenie odpowiedzi na złożony 

wniosek. Brak zgłoszeń. 

 

13. Wolne wnioski. 

 Radny Adam Pestka przedstawił pomysł wykonania boiska do siatkówki ręcznej oraz wskazał ich 

ewentualną lokalizację. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odniósł się do pomysłu, rozważając lokalizację również na terenie 

sołectw. 

 

Radna Sylwia Szklorz zapytała o sprawę Internetu w świetlicach wiejskich, czy została już podpisana 

umowa z firmą mającą świadczyć usługi. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski obiecał przekazanie informacji o wykonaniu, wyrażając nadzieję, że 

będzie to niebawem. 

 

Radny Andrzej Bojkowski zapytał o plotki o przeniesieniu siedziby Tułowickiego Ośrodka Kultury 

Burmistrz Andrzej Wesołowski, że faktycznie jest to plotka i przedstawił sytuację budynku Muzeum. 

 

Radna Sylwia Szklorz poprosiła o zajęcie się tematem zatrudnienia osoby do koszenia traw na 

terenie sołectw. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski zapewnił o rozpoczęciu czynności w celu zatrudnienia takiej osoby. 

 

 Radny Krzysztof Cykowski poruszył temat bałaganu obok śmietnika przy ulicy Ceramicznej 5 oraz 

poprosił w związku z niedostateczną widocznością o zmianę pierwszeństwa wyjazdu z nowo 

wyremontowanej drogi wzdłuż torów lub postawienia lustra. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala zapytał czy jest już decyzja w sprawie budowy altany obok 

stawu ogrodowego oraz czy przewozy lokalne będą kontynuowane w takiej formie jak były. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski odpowiedział, że inwestycja będzie i autobusy będą jeździły jak 

dotychczas. 
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14. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący poinformował o konieczności zwołania wspólnego posiedzenia Komisji oraz sesji w 

dniu 27 lutego 2025 r. o godz. 16:30 - posiedzenie Komisji, 18:00  - sesja 

Kolejne planowane spotkania to: 

24 marca 2025 r. godz. 16:30 - wspólne posiedzenie Komisji, 

27 marca 2025 r godz. 16:30  - sesja 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach Tomasz 

Gala zamknął XIII sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

 

 

 

                                                   Przewodniczący 

                                                      Rady Miejska w Tułowicach 

                                                                                                    Tomasz Gala 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Iwona Węgrowska 


